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G L A S I L O  M E S T N E  O B Č I N E  M U R S K A  S O B O T A

DRAGE OBČANKE IN OBČANI MESTNE OBČINE MURSKA SOBOTA!

Prazniki, ki prihajajo, naj nas napolnijo z novim upanjem, predvsem pa z željo, 
da bi sami čim več prispevali k boljšemu jutri.

Vsem občankam in občanom želimo miren in vesel božič, 
srečno, uspešno in zdravo leto 2005!

Občinska uprava, mestni svet 
in župan Anton Štihec
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Dan,  k o  j e  M u r s k a  S o b o t a  u r a d n o  d o b i l a  n o v e g a  ž u p a n a

Anton Štihec prevzel vodenje občine
Le nekaj dni po uradnem izidu lokalnih volitev za novega 
Župana Mestne občine (MO) Murska Sobota so se sešli člani 
soboške mestnega sveta in sprejeli poročilo o izidu volitev. 
Ti so soglasno in brez razprave sprejeli sklep, s katerim so 
potrdili poročilo občinske volilne komisije o izidu 
nadomestnih županskih volitev.

Od 11.029 oddanih veljavnih glasov jih je kar 6.299 dobil 
županski kandidat Anton Štihec, ki ga je kandidirala SDS, 
ob tem pa ga je podprlo še sedem strank. S tem je Štihec 
postal tudi zmagovalec volitev že po prvem krogu, saj je 
dobil več kot polovico vseh oddanih glasov.

Druga kandidata - Rudolf Horvat iz vrst Liberalne 
demokracije Slovenije in neodvisni kandidat Slavko Švenda, 
sta dobila precej manj glasov: Horvat 3.305 in Švenda 
1.425.

Po potrditvi poročila občinske volilne komisije, kar z drugi 
besedami pomeni tudi formalno potrditev novega župana, je 
Anton Štihec mestne svetnike prvič nagovoril v vlogi 
župana. Dejal je, da bo funkcijo opravljal profesionalno ter 
obljubil, da bo deloval v dobrobit vseh občank in občanov 
mestne občine, enako pa pričakuje tudi od svetnikov.

Kljub več kot sto milijonov tolarjev sredstev, kolikor jih je 
trenutno na računu občine, naj bi bilo veliko tudi 
neizpolnjenih pogodbenih obveznosti. Kot je dejal, naj bi jih 
bilo za več kot 300 milijonov tolarjev.

Po seji se je dogajanje preselilo v preddverje sejne dvorane 
mestne občine. Tam je s penino novi župan nazdravil s člani 
občinskega sveta.

Geza Grabar

Novi župan je prvič v tej vlogi nagovoril mestni svet. Tudi tisti, ki so politično na drugi strani, so novemu 
županu zaželeli veliko uspeha pri vodenju občine.

Spodobi se, da ob slovesnem dogodku poči šampanjec.
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O ndan sem sicer slišal, da Božičkom oziro
ma dedkom Mrazom pohaja sapa. Pa ne 
zaradi starosti, pač pa ker vse bolj pre

vladuje spoznanje, da sta oba darežljivca produkt 
ideologije - prvi ameriške, kokakolizacijske, drugi 
pa ruske, komunistične. In da je pravo božično 
izročilo v krščanskem smislu v Jezuščkih A to ne 
pomeni, da bodo dimniki vaših hiš oziroma 
blokov v teh dneh kaj manj zasedeni kot prejšnja 
leta. Smo torej v času množičnega obdarovanja, 
ki vam ga želimo polepšati tudi z zadnjo letošnjo 
številko Soboških novin.
Naključje je, da se prav v njej predstavlja novi 
župan, prepričljivi zmagovalec nedavnih volitev - 
v intervjuju boste lahko razčlenili, kakšni so 
njegovi načrti, pa tudi na drugih straneh se boste 
lahko seznanili z njegovimi prvimi aktivnostmi.

Kot se spodobi, smo vam tudi tokrat pripravili 
pregled dogajanja v mestni občini v najbolj norem

delu leta, ko bodo spet prišli na svoj račun 
najmlajši. Prav vsi pa bodite pozorni na zadnjo 
stran in ne prezrite vabila na najbolj množično 
silvestrovanje v občini, in sicer na prostem, na 
Trgu zmage. Nič vas ne bo stalo, s strani občine in 
pokroviteljev pa je poskrbljeno za dobro glasbo in 
zdaj že tradicionalni ognjemet. Vse drugo je stvar 
vaše in domišljije najbližjih, s katerimi boste 
pričakali leto 2005.

Želja. Beseda, ki v najrazličnejših odtenkih 
najbolj odzvanja prav v tem delu leta in ki jo prav 
decembra največkrat ponavljamo. Se nam bodo 
izpolnile - želje? Vse zagotovo ne. Redakcija 
Soboških novin pa vam kljub vsemu želi, da bi se 
vam vsaj tiste, ki ste jih skrili v na videz najbolj 
oddaljene kotičke svojih duš.

Bojan Peček

Glasilo SOBOŠKE NOVlNE 
Izdaja MESTNI SVET

Ustanoviteljica je
MESTNA OBČINA MURSKA SOBOTA, 
Kardoševa ulica 2, 9000  Murska Sobota

Izdajateljski odbor.
Anton ŠTIHEC, Ernest EBENŠPANGER,  
Franc MEOLIC, Ivan OBAL,
Jožef RECEK, Alojzij ROUS,
Darko RUDAŠ, Drago ŠIFTAR in 
Franc WEINDORFER

Odgovorni urednik:
Bojan PEČEK

Jezikovni pregled;
Gabrijela GRANFOL PEURAČA

Grafična priprava in tisk: 
TISKARNA KLAR Murska Sobota

Naklada: 7000  Izvodov

Soboške novine prejemajo gospodinjstva v mestni obči n i  brezplačno.
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Pogovor z Antonom Štihcem

Z novim županom v novo leto

A NTON ŠTIHEC, gotovo ste že 
v tem kratkem času svojega 
županovanja ugotovili, da 

biti poklicni župan ni le častna 
funkcija ampak trdo delo, če ga 
opravlja perfekcionist. Pri tem so 
dobrodošle izkušnje dvanajstih let 
zaposlitve na občini, kjer ste bili 
tudi svetovalec župana MO M. 
Sobota in tudi izkušnje kot 
samostojni podjetnik, kar ste bili v 
času po prejšnjih volitvah. Ker je 
občina zaradi občanov, kot sami 
večkrat pravite, slednjim gotovo 
odmerjate svoj čas, toda v vašem 
uradu župana delajo gnečo tudi 
tisti, ki bi morali potrkati na kakš
na druga vrata. Kakšen je vaš urnik 
in čemu boste dajali prednost pri 
svojem delu?

"Moram priznati, da odkar sem 
postal župan MO M. Sobota, mi 
zmanjkuje ur v dnevu. Ritem življenja 
se mi je povsem spremenil. Ampak 
funkcija župana zahteva celega 
človeka in tega se še kako zavedam. 
Stvari, katere se lotim, želim speljati 
tako kot sem si zamislil. MO M. Sobo
ta pa je med večjimi občinami v 
Sloveniji, zato si preprosto ne pred

stavljam, da bi lahko dobro in us
pešno vodil občino le s polovičnim 
delovnim časom ali prisotnostjo. 
Seveda pa kot povsod, tudi na občini 
en človek ne zmore vsega, zato je 
pomembno kakšno ekipo imaš za 
sabo. In trenutno je moja prioriteta 
da ekipo - občinsko upravo - ki jo 
imam, navdušim za boljše in produk
tivnejše delo. Želim torej, da bodo 
občanke in občani zadovoljni z us
lugami, ki jim  jih  občinska uprava 
nudi. Prednost pri delu bom torej 
posvetil kvalitetnim uslugam 
občinske uprave in kvalitetnim, 
razvojnim projektom, ki bodo imeli 
vpliv na spremembo blaginje za veči
no naših občank in občanov."

Politika pa ni le strokovno delo in 
podpora šestih strank, ki ste jo 
imeli na volitvah poleg svoje SDS, 
je gotovo zaradi pričakovanj njenih 
predstavnikov, tudi obveza. Boste 
podžupana izbirali po strankarski 
pripadnosti in se držali ravnovesja 
med pozicijo v mestnem svetu, ki je 
odločujoča pri potrjevanju oziroma 
izglasovanju sklepov ali pa boste 
poskušali najti predvsem sodelavca, 
ki vas bo nadomeščal v odsotnosti 
in mu boste zaupali?

"Naj vas nekoliko popravim, med 
volilno kampanjo je k šestim političn
im strankam, ki so me podpirale in 
katerih kandidat sem bil, pristopila še 
sedma. Vsekakor je tako številčna 
podpora strank tudi velika obveza. 
Brez političnih strank žal ne gre, saj je 
Mestni svet sestavljen prav iz pred
stavnikov le-teh. Županova pristo
jnost je le predlaganje podžupana, 
Mestni svet pa je tisti, ki ga potrjuje. 
Kot sem prej povedal pa je zaradi 
razmerja sil med strankami, ki imajo 
predstavnike v Mestnem svetu tako 
kot pač je, zato pri predlaganju 
podžupana mimo politike ne gre. 
Kdorkoli bo že izglasovan, mora v

moji odsotnosti voditi občino ne kot 
predstavnik ene stranke, ampak v in
teresu vseh. Tako je tudi moje 
prepričanje, da sem župan vseh in ne 
le tistih, ki so v političnih strankah. 
Seveda pa vrednote in program 
stranke kateri pripadam, torej SDS, ki 
je na zadnjih volitvah močno zmagala 
in premagala tudi stranko LDS, ki ima 
v našem občinskem svetu večino, da
jejo smer delovanja mene kot župana 
in s tem tudi razvoja celotne občine."

O spremembi v mestni upravi se je 
javno govorilo že veliko prej kot ste 
direktorju povedali, da ne more 
ostati na tem ključnem mestu, po 
vsem kar se je dogajalo vmes. 
Čeprav je njegovo imenovanje v 
vaši pristojnosti, ste se odločili za 
razpis? Tudi zato, da bi razblinili 
ulična natolcevanja in si v okviru 
možnega poiskali najboljši kader?

"Točno tako. Direktor občinske up
rave je po rangu drugi človek na 
občini in dejansko vodi občinsko up
ravo. Župan kot tak je poseben organ 
občine. Moja odločitev za javni razpis 
preko katerega bom izbral novega di
rektorja občinske uprave, sloni prav 
na prej navedenem dejstvu - da je di
rektor drugi človek občine in to mora 
biti nekdo, ki mu župan zaupa voden
je občinske uprave, ki ni majhen 
kolektiv. Njegovo delo je v neposred
ni povezavi z zadovoljstvom občank 
in občanov in tukaj so bile potrebne 
spremembe. Želim si dobiti po 
strokovni plati najboljši kader, seve
da izmed tistih, ki se bodo odločili in 
se prijavili na razpis."

Pri obravnavi spremembe 
Kadrovskega načrta za tekoče in 
leto 2005 v okviru rebalansa pro
računa na 17. seji mestnega sveta 
in prvi, ki ste jo uspešno vodili, smo 
prisotni začutili pričakovana 
nasprotovanja. Predvsem tistih, ki
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so predolgo imeli glavno besedo v 
mestni občini in se nekako ne 
morejo sprijazniti s tem, da je po 
volitvah prišlo do spremembe tudi 
na državni ravni. Si boste vzeli 
pravico prvega moža v občini, ali pa 
boste zaradi ljubega miru ( in 
glasovanja na mestnem svetu) 
previdno krmarili med čermi in se 
skušali izogniti pastem, ki vam 
bodo gotovo nastavljene?

"Občinski svet je mesto, kjer se 
morajo kresati mnenja, vendar na ar
gumentirani osnovi. A priori naspro
tovanja bom dosledno zavračal, argu
mentirane pripombe in predloge, za 
katere bom skupaj z občinsko upravo 
ocenil, da so dobre, pa bom upošte
val. Kot župan želim začrtati novo 
smer razvoja, za katero sem 
prepričan, da je dobra za občanke in 
občane. Življenje je sestavljeno iz do
godkov. Pomembne pa so naše reak
cije na te dogodke, zato bom pri vo
denju občine poskušal reagirati na 
dogodke, če hočete tudi pasti tako, 
da bom sledil tistemu cilju, ki sem si 
ga zadal - to pa je pospešiti razvoj 
občine in ustvariti pogoje za višjo 
blaginjo naših občank in občanov in 
najti pravo pot, ki vodi k temu cilju. 
Če bo treba tudi z avtoriteto, ki jo 
župan po funkciji ima."

Čeprav izgleda, da vsega ne boste, 
vsaj prehitro ne, postavljali na 
glavo, je vseeno pričakovati, da 
boste okoli sebe zbrali ljudi, ki jim 
zaupate in so tudi po svojem 
dosedanjem delu tega vredni. Kajti 
sami gotovo ne boste zmogli vsega, 
pa čeprav je zdaj vaš delavnik iz
jemno dolg in je v zadnjem času 
skorajda ni prireditve, na kateri ne 
bi prisotnim naslovili izbranih 
besed. Tudi zato, ker je mandat 
dveh let kratek in skušate nado
mestiti zamujeno v njem?

Seveda želim imeti dobro ekipo, ki 
bo enotno sledila zastavljenim ciljem 
n prioritetam, za katere menim, da 

so pravilne. Moja naloga je, da jih us
merjam v pravo smer. Od sodelavcev

pa pričakujem sodelovanje in medse
bojno zaupanje. Kar zadeva prired
itve, na katere me kot župana vabijo, 
pa lahko povem, da jih  moram žal 
zelo dosti tudi preprosto zavrniti, ker 
se mi enostavno časovno ne izide. 
Smatram, da župan ni le oseba za 
protokole in prireditve, ki jim seveda 
s svojo prisotnostjo poveča pomen, 
ampak mora kaj tudi postoriti. V pis
arni, s sodelavci in predvsem naveza
ti stike ter negovati dobre odnose s 
potencialnimi novimi investitorji. Ne 
sme pa pozabiti tudi na obstoječe 
gospodarske družbe in njihove 
morebitne težave. Slednjim lahko po
maga z navezavo stikov do ustreznih 
ministrstev in morebitnih poslovnih 
partnerjev. Sedanji mandat je res 
kratek. Zavedam se, da bosta dve leti 
hitro minili, zato ne smemo še naprej 
izgubljati časa in energije, čimprej 
moramo občino prebuditi iz zimskega 
spanja."

Po izobrazbi ste univerzitetni 
diplomirani inženir gradbeništva, 
človek na oblasti pa mora pred
vsem deliti denar in imeti ob sebi 
dobrega finančnika, ki spretno 
balansira med prihodki in odhodki 
občinskega proračuna. Letošnji je 
znašal 3 ,9 0 4  milijarde tolarjev, 
luknja, ki ste jo našli v njem pa 
upajmo, da ni tako nevarna, da je 
ne bi mogli zakrpati. S sprejetim 
rebalansom je zdaj občinski pro
račun zmanjšan za 607 milijonov 
tolarjev. V bodoče pa bi bilo zažel
jeno, da država svojih proračunskih 
lukenj ne bi krpala s časovnimi 
zamiki dogovorjenih izplačil obči
nam. Se boste tudi zato iz Mestne

občine Murska Sobota bolj pogos
to odpravili v prestolnico, na pris
tojna ministrstva?

"Prizadeval si bom za obratno. Da 
bodo ministri več kot doslej prihajali 
k nam, v Pomurje. Nisem pristaš tega, 
da vsak župan od ministra dobiva 
drobtinice le za svojo občino. Če se 
bomo župani držali tega, kar sem na 
prvi koordinaciji županov, ki sem jo 
sklical, tudi povedal, da lahko le s 
složnim in enotnim delovanjem, 
dosežemo znatno več za realizacijo 
regijskih projektov pa tudi za korek
cije zakonodaje, lahko pričakujemo 
hitrejši razvoj regije in s tem tudi 
posameznih občin. Seveda bo zato 
potrebno večje angažiranje pri vladi 
in koriščenja poznanstva z ministri in 
predsednikom vlade, kjer mi bo, zara
di sodelovanja v vladi v senci, upam 
da, nekoliko lažje kot nekaterim 
mojim kolegom županom."

Tudi v Murski Soboti s prometno 
ureditvijo nismo zadovoljni, spom
injam pa se, da ste Soboških nov- 
inah sami pisali o podvozu na Len
davski ulici. Obljube prejšnjega žu
pana niso bile uresničene, sami se 
dnevno vozite iz Rakičana, kjer zdaj 
živite, v rojstno Mursko Soboto in 
si gotovo tudi osebno želite, da bi 
imeli urejena izven nivojska križan
ja tam, kjer je to, predvsem v 
prometnih konicah, nuja. Za 
kakšen finančni zalogaj in poseg v 
prostor gre, ter kdaj lahko pričaku
jemo pričetek gradbenih del ?

"Res je. O podvozu na Lendavski 
ulici sem pisal pred tremi ali štirimi 
leti, pa ga žal še vedno nimamo. Vmes 
me na občini ni bilo dve leti, zato ne 
vem za vse razloge za zamika. Gre pa 
res za precejšen finančni zalogaj, pri
bližno 1,8 milijarde tolarjev. Eden 
izmed prvih sestankov je bil prav s 
predstavniki prometnega ministrstva 
na temo Lendavskega podvoza. 
Trenutno potekajo odkupi zemljišč s 
strani države. Žal je prejšnji finančni 
minister zamrznil izplačila iz 
državnega proračuna in s tem
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povzročil dodatne časovne zamike. 
Mislim pa, da se bodo spomladi za
čela prva gradbena dela - vodno
gospodarske ureditve in priprave za 
izvedbo obvoznih cest."

Ali lahko bralcem občinskega 
glasila predstavite tudi druge 
naložbe v mestni občini, ki se bodo 
izvajale ali začele izvajati v letu 
2005?

"Ob Kocljevi ulici se je že začela 
gradnja večjega poslovnega objekta z 
garažno kletno etažo. Takoj po 
novem letu se bo začela gradnja ob 
Gregorčičevi ulici, na mestu starega 
Galex-a, kjer bo zrasel poslovno 
stanovanjski objekt s podzemnimi 
garažami. Na križišču Lendavske in 
Gregorčičeve ulice bo ob takoimeno
vani Sobočanki zrasel poslovno 
stanovanjski objekt s podzemnimi 
garažami. Ob Mali novi ulici bi se naj 
gradil trgovski objekt, enako ob Len
davski ulici (južno od črpalke OMV, ki 
jo bodo obnovili), pa tudi na mestu 
prejšnjega Cestnega podjetja. Potem 
so v igri še nekateri objekti ob 
Noršinski in Markišavski ulici. Na ob
močju zdravstvenega doma se bo

gradil prizidek k pljučnemu oddelku. 
Dogovarjamo se za izgradnjo 
poslovno garažne hiše neposredno ob 
mestnem središču. Pogovori tečejo še 
za nekaj investicij v mestu. Naš f i 
nančno največji zalogaj pa bo izgrad
nja komunalne opreme v severno 
obrtno industrijski coni (severno od 
nekdanjega Cestnega podjetja), 
kamor želimo pripeljati prve nove in
vestitorje s proizvodno dejavnostjo."

Pri gradnji glasbene šole v Murski 
Soboti boste gotovo upoštevali 
izkušnjo izgradnje PIŠK in si v 
mestni upravi pravočasno zago
tovili podpise vseh 12 županov 
Prekmurja, saj ni namenjena le 
učencem glasbe iz mestne občine?

"Res ne bomo ponavljal i napake pri 
izgradnji PIŠK-a. Glede glasbene šole 
tečejo pogovori o načinu izvedbe in
vesticije in potrebni bodo tudi dodat
ni pogovori s pristojnim ministrom, 
saj je država naložbo preložila v leto 
2006 oziroma 2007".

Tudi mladi pričakujejo svoj urad 
in prostor za druženje, posebej zdaj 
v mrzlih dneh, ko jih je več v

lokalih, kot na klopeh mestnega 
parka, kjer se sicer zbirajo pred
vsem ob koncu tedna in dajejo 
duška tudi ob zaključku šolanja na 
neprimeren način. Medtem pa so 
prostori v pritličju gradu prazni vse 
od izselitve pionirskega in splošno 
izobraževalnega oddelka v novo 
stavbo Pokrajinske in študijske knji
žnice sredi mesta. Komu bodo na
menjeni grajski prostori?

"Izpraznjeni grajski prostori bodo 
namenjeni prav mladim, ki so nekoč v 
gradu že imeli svoje prostore. Trenut
no se dogovarjamo, kako različne 
mladinske organizacije in društva 
spraviti pod eno streho. In tukaj 
lahko le pohvalim mlade, ki so postali 
zelo aktivni in že spisali osnutek 
razvojne strategije na področju 
mladih ter konstruktivno sodelujejo."

Za predpraznični čas so obravna
vane teme gotovo prezahtevne, 
zato še nekaj o prijetnejših. Boste 
za božični večer med svojimi doma 
ali v cerkvi ob polnočnici in za Sil
vestrovo po tradiciji županov voščili 
na prostem zbranim občanom v 
mestnem središču v Murski Soboti? 
Ali pa kot dober plesalec zaplesali v 
novo leto na kakšni drugi lokaciji?

"Božični večer bom preživel v krogu 
družine. Za Silvestrovo pa bom voščil 
zbranim v mestnem središču. Seveda 
vabim vse, ki se še niso odločili kje 
bodo silvestrovali, da se nam 
pridružijo v centru M. Sobote.

Naj izkoristim priložnost in ob 
praznikih izrečem vsem občankam in 
občanom MO M. Sobota sledeče 
voščilo:

Vse želje, ki letos se niso izpolnile, 
vse sanje, ki niso sadu obrodile, 
v prihodnjem letu naj dobijo polet, 
naj čimprej izpolni se njihov obet."

Brigita Bavčar
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17. seja mestnega sveta

P
rva seja Mestnega sveta MO M. 
Sobota, ki ji je predsedoval 
župan Anton Štihec in 17. v 

tem sklicu, je trajala skoraj pet ur. 
Minila je v znamenju številk rebal
ansa za 607 milijonov zmanjšanega 
proračuna za leto, ki se izteka, ter v 
znamenju opaznejših nasprotovanj v 
razpravi tistih  svetnikov, ki niso 
soglašali s spremembo Kadrovskega 
načrta za leti 2004 in 2005. Ta je bil 
vseeno sprejet, župan pa je med svo
jim i pobudami na koncu seje predla
gal tudi odstop obeh podžupanov, da 
na decembrski seji mestnega sveta ne 
bi bilo pred imenovanjem novih 
potrebno razrešiti sedanjih.

Prva vsebinska točka na dnevnem 
redu je bil predlog odloka o spre
membah in dopolnitvah odloka o 
proračunu Mestne občine za leto 
2004.

Po uvodnem pojasnilu župana in 
podrobnejši razčlenitvi načelnika za 
finance Slavka Domjana ter daljši 
razpravi predstavnikov nadzornega 
sveta in pristojnih odborov ter svet
niških skupin in svetnikov so ga s 
sprejetjem rebalansa (z 20 glasovi 
"za") s 3,904 milijarde tolarjev zman
jšali na 3,297 milijarde tolarjev. Na 
znižanje so vplivali manjši prihodki 
od načrtovanih, predvsem pa 277 
milijonov, kolikor jih  dolguje država 
po razpisu za financiranje ureditve 

severne industrijske cone in jih  bo 
nakazala šele v prihodnjem letu. V 

njem bo zato tudi Mestna občina 
najela 200 milijonov tolarjev posojila,

ki ga bo porabila kot lastni delež pri 
urejanju omenjane industrijske cone, 
vključeno pa je bilo med letošnje pri
hodke. Na zmanjšanje proračunskih 
prihodkov tega leta pa je vplivala 
tudi izločitev prihodkov javnega 
stanovanjskega sklada v višini 85 mil
ijonov tolarjev ter drugih.

Stanovalci ob Mali novi ulici, ki so 
se udeležili 17. seje Mestnega sveta, 
so se na svoje oči prepričali, kako so 
po strokovni razlagi in razpravi svet
niki s 16 glasovi sprejeli odlok o spre
membi zazidalnega načrta, s pro
gramom opremljanja zemljišč. Na njih 
je bila prvotno načrtovana gradnja 
trgovine in dvanajstih stanovanjskih 
hiš, zdaj pa bo na željo investitorja 
večje trgovsko središče z lokali za 
storitvene dejavnosti in rekreacijo 
ter parkirišča. To pa prebivalcev nek
daj mirne ulice na obrobju mesta ne 
navdušuje in so to izrazili tudi z glas
nim odhodom iz sejne dvorane.

V njej je bilo v nadaljevanju 
zasedanja podano soglasje k povišan
ju cen storitev oskrbe s pitno vodo za 
4,9 odstotkov, kar znaša 88,49 SIT/m3 
in za storitve odvajanja odpadne 
vode v gospodinjstvih 24,48 SIT ter v 
gospodarstvu za 54,71 SIT, kar je v 
povprečju 40,49 SIT. Cena ravnanja z 
odpadki, ki ga opravlja podjetje 
Saubermacher & Komunala Murska 
Sobota d.o.o, pa se z novim letom 
povišajo za 6,93 odstotka zaradi nad
gradnje obstoječega sistema (dodat
nih stroškov upravljanja odlagališča 
nevarnih odpadkov Puconci).

S sprejetjem sklepov o prodaji 
stvarnega premoženja in ukinitvi sta
tusa javnega dobra za namen izgrad
nje podvoza na Lendavski ulici pa sta 
bila postavljena pravna temelja za 
urejanje lastninsko pravnih razmerij 

pred pričetkom izgradnje aktualnega 
izvennivojskega križanja ceste z 
železniško progo.

VOLITVE IN IMENOVANJA

V Svet za izboljšanje varnosti na 
območju mestne občine so bili imen
ovani:

Jožef Prša, komandir Policijske 
postaje Murska Sobota, Jože Horvat, 
vodja tukajšnjega policijskega 
okoliša, Breda Gerenčer, direktorica 
Centra za socialno delo, zdravnik 

Nenad Petrovič iz zdravstvenega 
doma Murska Sobota, Anka Suhadol
nik, ravnateljica OŠ I Murska Sobota, 
Darko Petrijan iz Ekonomske šole 
Murska Sobota in trije predstavniki 
Mestne občine - svetniki Vladimir 
Goldinskij, Marko Martinuzzi in 
Drago Šiftar. Slednji je bil imenovan 
tudi v svet javnega zavoda Srednje 
poklicne in tehniške šole kot pred
stavnik lokalne skupnosti, v svet 
javnega zavoda Ekonomska šola 
Murska Sobota mestni svetnik Dane 

Katalinič in v svet javnega zavoda 
Gimnazija Murska Sobota Ernest 
Ebenšpanger

Brigita Bavčar
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MLADI številka 43

Razvojna strategija na področju mladih v Mestni občini Murska Sobota

Čas je, da mladina dobi, kar ji pripada!

Pobudniki strategije, člani Gibanja za mladino (Iztok 
Štefanec, Lilit Zavašnik, Matej Ficko in Mitja Podgajski).

Gibanje za mladino

Mladi smo ustanovili gibanje, ki opozarja na to, kako 
pomembna je participacija v družbi, kako pomembno je, 
da poskušamo s skupnimi močmi dvigovati kakovost živl
jenja mladine, zastopati njene interese ter potrebe, oben
em pa jo ščititi. In nenazadnje, kako pomembno je, da 
pokažemo okolju, v katerem živimo, da nam ni vseeno, 
katere in kakšne odločitve bodo sprejeli za nas drugi. 
Gibanje za mladino podpira več kot dva tisoč somišl
jenikov, ki so izkazali svojo podporo s podpisom, podporo 
posameznim projektom so pa izkazali tudi mediji, stroka 
in lokalna skupnost.

Razvojna strategija na področju mladih v 

MO Murska Sobota

Razvojna strategija na področju mladih je dokument, s 
katerim želimo vzpostaviti mehanizme, ki bodo 
demokratično in enakopravno urejali mladinsko politiko, 
obenem pa skrbeli za zadovoljevanje potreb mladine v 
občini Murska Sobota. Razvojna strategija je v našem 
okolju še kako nujna za usklajen, hkrati pa prvič tako 
jasno ter večplastno definiran mladinski razvoj. Mladi smo 
soglasnega mnenja, da se je v preteklih letih za mladino 
naredilo premalo in menimo, da je čas, da pridemo tudi 
mladi "na svoj račun". Pripravili smo osnutek strategije, ki 
smo ga ponudili javnosti, ob tem pa smo izzvali precej 
konstruktivnih debat, novih, dodatnih idej, pripomb in 
mnenj in jih  zapisali v končno različico razvojne strategi

je, ki je izšla ravno v teh dneh, ko berete tale prispevek. 
Menimo, da bo razvojna strategija kakovostno vodilo 
razvoja na področju mladih v našem okolju za obdobje, ki 
ga strategija določa.

Pot do nastanka strategije

Da bi zagotovili maksimalno participacijo mladih in 
demokratičnost pri nastajanju strategije, smo organizirali 
več aktivnosti, kjer smo debatirali z mladino, predstavniki 
mladinskih organizacij, stroko in drugimi.

Priredili smo dve okrogli mizi, prvo 22. septembra v 
sodelovanju s spletnim medijem SOBOTAINFO.com in 
drugo v okviru festivala Mladi za napredek Pomurja, kjer 
smo debatirali konkretno o vsebini razvojne strategije. 
Prav tako smo zelo dober odziv doživeli na debatah, ki 
smo jih v sklopu izdelave strategije organizirali v 
murskosoboških šolah.

Veliko komentarjev in idej s strani mladih in stroke smo 
pridobili tudi preko elektronske pošte, nekaj pa tudi preko 
spletne strani, kjer je bil objavljen osnutek razvojne 
strategije.

Želje in potrebe mladih

Še pred pripravo osnutka razvojne strategije smo izvedli 
raziskavo javnega mnenja med mladimi, ki prebivajo v MO

V skoraj štiriurni konstruktivni razpravi se je razveseljivo 
široka skupina predstavnikov mladih (predstavniki dijakov, 
študentov, mladinskega sveta, MIKKa, stroke na področju 
prostorske ureditve ter razvoja) izrekla tudi o prostorski 
problematiki mladih v MOMS.
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Debata z dijaki Ekonomske šole je bila zanimiva.

Murska Sobota. Po podatkih ankete je kar 75% mladih 
nezadovoljnih s ponudbo preživljanja prostega časa v MO 
Murska Sobota, kar je med drugim rezultat dosedanjega 
dela mladinskih organizacij, neprimernih prostorskih 
pogojev in samega odnosa do mladine. Zgolj 15 odsto
tokov mladih zahaja v mladinski klub, večina svoj prosti 
čas preživlja v lokalih, kar znova potrjuje nujno uvedbo 
gostinske dejavnosti v mladinske prostore. Analiza potreb 
mladih je zapisana v razvojni strategiji.

Izvlečki razvojne strategije, ki so sprožili 
največ odziva s strani javnosti

Razvojna strategija se zavzema,
- da bi bila javna infrastruktura (mladinski prostori, dvo

rane, telovadnice, šole) dostopna vsem, ki delajo v 
dobro razširitvi družbenega dogajanja v občini pod 
enakimi in določenimi pogoji. Prav tako spodbujamo 
dostopnost javnih publikacij, spletnih in tiskanih medi
jev s strani mladih.

- da bi se spodbujal nastanek večih mladinskih organi
zacij, ki bi jim  krovne organizacije nudile pomoč in 
podporo pri delovanju. Spodbujamo aktivacijo 
Mladinskega sveta in strokovnega odbora za mladino.

- da bi se sredstva namenjena mladim delila transpar
entno in bi se nadzirala učinkovitost porabe le-teh. 
Mladinske organizacije morajo težiti k pridobivanju 
dodatnih državnih in evropskih sredstev.

- da bi se jasno opredelila struktura odgovornosti med 
mladinskimi organizacijami in se tako zagotovila pros
ta participacija mladih. Pravtako se zavzema, da se 
ločita področji kultura in mladina v Mestni občini 
Murska Sobota in se mladim posveča več pozornosti.

- da so programi krovnih mladinskih organizacij sestavl
jeni iz potreb mladih.

- da se v prireditve javnega značaja, kot so Soboški

dnevi, silvestrovanja in druge javne prireditve, aktivno 
vključi mnenje mladine.

- da se nemudoma poišče primerna prostorska rešitev za 
mladinske dejavnosti. Rešitev mora pod eno streho 
združiti vse mladinske organizacije, ki si želijo svojih 
prostorov, skupne prireditvene prostore in pa mladins
ki gostinski lokal.

Strategija spodbuja prostovoljstvo, teži k pomoči stare
jšim občanom in mladini s posebnimi potrebami. Teži k 
temu, da se določijo smernice pri razvoju mladinskega 
turizma, smernice aktivnosti za otroke in mlajšo mladino, 
da se določijo skupni sistemi informiranja.

Vabljeni k branju celotne strategije, ki se nahaja na 
spletni strani Gibanja za mladino, poskrbeli pa bomo, da 
bo strategija tudi v tiskani obliki dostopna vsem mladim 
in ostalim občanom.

Zavedamo se, da vsekakor ni dovolj zgolj urejanje okolja 
v prid mladih, pomembno je tudi, da mladina čuti, da je 
tudi sama del tega okolja in to kaže tudi z odnosom do 
tega okolja, v katerem deluje. Kot je včasih tudi odnos 
mladine do stvari zaskrbljujoč, je prav tako večkrat zaskr
bljujoč odnos okolja do mladine. Je pa urejanje okolja in 
mehanizmov v prid mladih pomemben pogoj, da se odnosi 
v vseh plasteh obrnejo na bolje.

Pobudniki razvojne strategije smo presenečeni nad 
odzivom širše lokalne skupnosti, medijev in mladine same 
vse od oznanitve izdelave strategije, pa vse do izida le-te. 
Takoj po objavi osnutka strategije so se že začele dogajati 
in naznanjati nekatere spremembe. V teh dneh, ko je izšla 
končna različica strategije, pa vabimo vse tiste, ki bi želeli 
sodelovati pri naslednjih projektih iniciative Gibanje za 
mladino, da se nam pridružijo.

Naša spletna vrata so mladini zmerom odprta: 
www.GibanjeZaMladino.com.

Načrti za prihodnost

Gibanje za mladino bo v prihodnosti težilo k uresniče
vanju razvojne strategije, na voljo pa bomo vsem mladim 
in jim nudili pomoč ter ščitili mladinske pravice.

Nasvidenje in srečno v letu 2005!

V  imenu Gibanja za mladino 

Lilit Zavašnik, M itja  Podgajski, M ate j Ficko in Iztok Štefanec.
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RAZPISI številka 43

Mestna občina Murska Sobota - oddelek za gospodarske in negospodarske dejavnosti objavlja na podlagi 10. člena Za
kona o športu (UL RS št. 22/98);

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE PROGRAMOV ŠPORTA V MESTNI OBČINI 

MURSKA SOBOTA ZA LETO 2005

1.
Oddelek za gospodarske in negospodarske dejavnosti Mestne občine Murska Sobota razpisuje kandidature za sofi

nanciranje programov športa v Mestni občini Murska Sobota za leto 2005.

Sofinancirani bodo naslednji programi:
- športna vzgoja otrok in mladine,
- športna vzgoja otrok in mladine, usmerjenih v kakovostni in vrhunski šport,
- športna vzgoja otrok in mladine s posebnimi potrebami,
- vrhunski šport,
- šport invalidov,
- športna dejavnost študentov,
- kakovostni šport,
- šolanje in izpopolnjevanje strokovnih kadrov,
- delovanje zveze športnih društev in drugih asociacij v športu in izvedba njihovih programov,
- informatika v športu in založništvo
- informiranje o športu v medijih,
- investicije in investicijsko vzdrževanje.

2.

Na razpis za sofinanciranje programov športa lahko kandidirajo izvajalci, ki izpolnjujejo naslednje pogoje:
- imajo sedež in delujejo na območju Mestne občine Murska Sobota,
-  predložijo dokazila o plačani članarini svojih članov za tekoče leto,
- da imajo redno dejavnost, za katero so registrirani vsaj dve leti.
Izvajalci prikažejo svoje pogoje na posebnih obrazcih.

3.
Rok za prijavo je 25. januar 2005 (priporočena pošta) na naslov:
Mestna občina Murska Sobota
Oddelek za gospodarske in negospodarske dejavnosti
Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota (pripis: športni programi 2005)
(Informacije in obrazci tudi na Športni zvezi M. Sobota, Mladinska 3, tel.: 530 8050, ter na http://www.sz-ms.si).

4.
Izbrani programi bodo sofinancirani na podlagi Pravilnika za vrednotenje športnih programov v 
Mestni občini Murska Sobota (sprejet na 26. seji mestnega sveta 29.10.2001).

Z izbranimi izvajalci bodo sklenjene pogodbe.

Mestna občina Murska Sobota
oddelek za gospodarske in negospodarske dejavnosti
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Komisija za nagrade in priznanja Mestne občine Murska Sobota objavlja na podlagi 8. člena Odloka o nagradah ob kulturnem 
prazniku (Uradni list RS, št. 1/96)

RAZPIS
za podelitev nagrad ob slovenskem kulturnem prazniku za dosežke na filmskem, glasbenem, 

gledališkem, knjižničnem, likovnem, literarnem, muzejskem, plesnem, prevajalskem in publici
stičnem področju, pri varstvu naravne in kulturne dediščine in drugih kulturnih področjih

Podeljene bodo naslednje nagrade:
o nagrada Mestne občine Murska Sobota za vrhunske dosežke ali za življenjsko delo v kulturi 
o plaketa Mestne občine Murska Sobota za pomembne dosežke v kulturi 
o priznanje Mestne občine Murska Sobota za uspešno delo v kulturi 
o priznanje Mestne občine Murska Sobota mladim ustvarjalcem v kulturi

NAGRADO prejme posameznik ali skupina ustvarjalcev za vrhunske dosežke ali življenjsko delo, s katerim je bila občinska kultura 
uveljavljena v širšem slovenskem ali mednarodnem prostoru.

PLAKETO prejme posameznik ali skupina za pomembne dosežke v kulturi, ki so bili javnosti predstavljeni v zadnjih dveh letih pred 
podelitvijo in pomenijo obogatitev občinske kulture.

PRIZNANJE prejme posameznik ali skupina za uspešno delo in prispevek k razvoju kulturnih dejavnosti v občini.

Nagrade bodo podeljene na osrednji občinski slovesnosti ob slovenskem kulturnem prazniku februarja 2005.
Kandidate za nagrade lahko predlagajo posamezniki ali pravne osebe. Predloge z utemeljitvijo pošljite v roku 15 dni po objavi s 

priporočeno pošiljko na naslov: Mestna občina Murska Sobota, Kardoševa ulica 2, 9000 Murska Sobota.

MESTNA OBČINA MURSKA SOBOTA 
Kardoševa 2, 9000 Murska Sobota

Številka: 35202-1/04/237 
Datum: 8.12.2004

O B V E S T I L O

Obveščamo vas, da zbiramo prijave za brezplačni odvoz odsluženih osebnih motornih vozil.

Vozilo lahko oddate pod naslednjimi pogoji:
1. da je vozilo odjavljeno iz prometa pred 1.5.2004,
2. da vozilo prijavite pri predsedniku-(ci) KS, tajniku Mestnih četrti M. Sobota, Trg zmage 4, najpozneje do 30.12.2004. 
Pri prijavi posredujte podatke o vozilu: znamko, tip, barvo, lokacijo vozila -  naslov, telefonsko številko lastnika.

Navodilo lastnikom, ki so prijavili vozilo za odvoz:
1. do obvestila o dnevu odvoza vozilo brez potrebe ne premikajte,
2. vozilo en dan pred datumom odvoza pripravite na dostopnem mestu, da ga specialno tovorno vozilo lahko naloži,
3. vozilo ima lahko največ 5 (pet) koles z gumami,
4. v kabino vozila je prepovedano nalagati druge odpadke, ker bodo na kraju samem iz vozila izločeni.

Lastniki vozil, ki so vozilo odjavili iz prometa po 1.5.2004, naj izjavo o lokaciji z zagotovitvijo lastnega prevoza oddajo 
centru za obdelavo WOLF, Skakovci d.o.o. še brezplačno do 31.12.2004, po tem roku pa bo potrebno za ta vozila plačati 
razgradnjo v proračun RS, in sicer 21,10 SIT za kg vozila plus DDV.

Prevzemno mesto, kjer se avtomobili lahko oddajo, je za območje Mestne občine Murska Sobota WOLF Skakovci d.o.o., 
Skakovci 35, 9261 Cankova, tel. 02/540-91-00.

Mestna uprava
Mestne občine Murska Sobota
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MESTNE ČETRTI številka 43

Štiriletni program investicij
Vseh pet Mestnih četrti Murska Sobota - Center, Ledava, 
Park, Partizan in Turopolje je na svojih sejah sprejelo nov 
štiriletni program investicij za obdobje 2005-2008. Pro
gram je postavljen optimistično in zajema investicije v iz
gradnjo in obnovo otroških igrišč, pločnikov, javne 
razsvetljave, parkirišč, ureditev rekreativnih in zelenih 
površin s postavitvami klopi, košev, zasaditvami dreves itn.

V letu 2005 so tako investicije ocenjene na 41,5 milijona 
SIT, če pa dodamo tudi delež sofinanciranja občanov pri 
ureditvah parkirnih površin pri stanovanjskih blokih, se 
vrednost investicij povzpne na vrednost 55 milijonov SIT.

Programi investicij po posameznih mestnih četrtih v letu 
2005 so sledeči:

1. MČ CENTER:
- Ureditev parkirišč pri stanovanjskih blokih v Stari ulici 2, 
4 in ulici Štefana Kovača 15, 17
- Projekti in ureditev parkirišč pri stanovanjskih blokih v 
Vrtni ulici 3, 6 in 8
- Preplastitev dovozne ceste k blokom v Stari ulici
- Ureditev manjkajoče mreže pri igrišču v Mladinski ulici
- Delna ureditev parkirišča pri blokih v ulici Staneta Roz
mana 1, 1a

2. MČ LEDAVA:
- Preplastitev Klavniške ulice
- Ureditev javne razsvetljave v Industrijski ulici (k hišnim 
številkam 13-33)

3. MČ PARK:
- Ureditev pločnika v Šolskem naselju, zaris prehodov, 
kolesarske steze in protihitrostnih ovir ter ureditev ograje 
ob Gimnaziji in SPTŠ

- Ureditev parkirišča pri bloku v ulici Štefana Kovača 29
- Postavitev klopi in košev ob razbremenilnem kanalu 
(skupaj z MČ Turopolje)

4. MČ PARTIZAN
- Ureditev pločnika v Mladinski ulici (vzhodna stran kraka 
od križišča s Trstenjakovo ulico)
- Preplastitev dela cestišča v  Talanyijevi ulici in zaris kole
sarske steze
- Ureditev dela zaščitne mreže pri dijaškem domu v 
Tomšičevi ulici

5. MČ TUROPOLJE
- Projekti in ureditev parkirišč in parkovnih površin v 
Jakobovem naselju
- Postavitev klopi in košev ob razbremenilnem kanalu 
(skupaj z MČ Park)

Ob svojih programih investicij so sveti mestnih četrti 
predlagali Mestni občini Murska Sobota, da se uredijo 
nekateri pereči problemi mesta. Tako je predlagano, da se 
odkupijo zemljišča v Lendavski ulici za ureditev športnih 
površin, saj je MČ Ledava edina v mestu, ki le teh nima, 
koncentracija prebivalcev pa je velika. Prav tako je predla
gana ureditev kolesarske steze in pločnika preko razbre
menilnega kanala na Kroški ulici. Med predlogi je tudi 
nadaljevanje ureditve soboškega pokopališča, ureditev 
središča mesta in enosmernega prometa v središču mesta, 
ureditev kinodvorane in soboškega kopališča.

tajnik MČ MS, 

Zoran Hoblaj

17. oktober - Spominski dan MO M. Sobota
Do leta 1996 smo v Mestni občini Murska Sobota vsak 17. 
oktober praznovali kot svoj občinski praznik, od tedaj 
dalje pa je to Spominski dan. Letos smo se spomnili že 60
letnice teh dogodkov.
17. in 18. oktobra 1944 so namreč madžarski okupatorji s 
številnimi aretacijami zajeli v Prekmurju preko 90 
rodoljubov, med njmi še zadnje izmed Židov. Pri Brumnovi 
hiši v Murski Soboti so tedaj presenetili četverico parti
zanov, ki so se umaknili. Ob umiku je padel Jože Kramar - 
Juš, trojka pa se je z Madžari spopadla 20. oktobra na 
Vaneči.
Pred spominsko prireditvijo v soboški Grajski dvorani so 
delegacije borčevske organizacije položile vence k 
spominskim obeležjem v Murski Soboti: na Brumnovi hiši, 
k obelisku Jožetu Kramarju -  Jušu pri tretji osnovni šoli,

obešenim v soboškem gradu ter k spomeniku Štefana Ko
vača - Marka.
Osrednja prireditev je namreč potekala 15. oktobra zvečer. 
V bogatem kulturnem programu pod naslovom Spomin in 
čas 1944 - 2004 so nastopili Komorni mešani pevski zbor 
Vladimir Močan, ki deluje pri Društvu upokojencev Murs
ka Sobota pod vodstvom zborovodje Franca Zvera, Ženski 
pevski zbor Društva upokojencev Krog pod vodstvom 
zborovodkinje Marije Rituper, recitatorji Lea Gyorek, Petra 
Banfi in Andrej Šinko z Gimnazije Murska Sobota pod 
mentorstvom prof. Gabrijele Granfol Peurača, recitatorka 
Darinka Zorec ter povezovalka programa Elizabeta Rož
man. Pozdravni nagovor je imel župan Mestne občine 
Murska Sobota Anton Štihec.

Filip Matko
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SREČANJE STAREJŠIH OBČANOV MESTA 

MURSKA SOBOTA

Mestne četrti Murska Sobota so tudi letos v okviru tedna 
starejših občanov pripravile srečanje starejših občanov 
mesta Murska Sobota. Na srečanje so bili vabljeni občanke 
in občani, ki so stari 70 let ali več, takih pa je v mestu 
Murska Sobota približno 1250. Srečanje je bilo 10. 
novembra v kavarni hotela "Diana", udeležilo pa se ga je 
400 vabljenih gostov, med katerimi je bil tudi najstarejši 
občan Karel Hari. Pri pripravi programa za srečanje so 
sodelovali otroški pevski zbor iz murskosoboškega vrtca - 
enota Gozdiček in učenci osnovne šole l Il. Slavnostni gov
ornik na prireditvi je bil župan MO MS Anton Štihec. 
Sledila je pogostitev in zabava, za glasbeni program je 
poskrbel Drago Jošar, celotno prireditev je povezoval Vlado Pejčič, pripravili pa smo tudi obdarovanje z žreban

jem darilnih paketov. Pri izvedbi srečanja nam vsako leto 
pomagajo tudi dijaki Srednje ekonomske šole.

V okviru tedna starejših občanov smo obiskali in obdarili 
najstarejšo občanko in občana mesta Murska Sobota, to 
sta Oroslava Kuštor iz ulice Štefana Kuzmiča in Karel Hari 
iz ulice Mikloša Kuzmiča, oba pa sta letos dopolnila za
vidljivih 98 let starosti.

V sodelovanju z Rdečim križem in Centrom za socialno 
delo pa smo obiskali tudi 29 socialno ogroženih občanov, 
ki smo jim pripravili priložnostne pakete.

tajnik MČ MS, 
Zoran Hoblaj

Soboški župan sprejel novega ameriškega veleposlanika

Gospodarska pomoč Američanov
Župan mestne občine Anton Štihec 

je ob obisku novega ameriškega 
veleposlanika pri nas, Thomasa B. 
Robertsona (v spremstvu je bil tudi 
ataše za gospodarstvo John D. 
Nulin), predstavil položaj Slovenije v 
Evropi in atraktivnost pomurske 
regije za morebitna gospodarska 
vlaganja. Opisal mu je tudi obrtno- 
industrijsko cono, to pa predvsem z 
željo, da bi vzpostavili tesnejše 
gospodarske stike. Mestna občina je 
pripravljena organizirati tudi 
srečanje z ameriškimi gospo
darstveniki. Veleposlanik Robertson 
je ob tem poudaril, da bodo Amer
ičani ostali v stiku z vodstvom 
mestne občine in da bo v Slovenijo 
pripeljal ameriške vlagatelje, posebej 
v obrobne regije.

Geza Grabar
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Koordinacija županov pomurskih občin

Za skupno vodooskrbo
Na povabilo župana mestne občine Antona Štihec so 

prišli v Mursko Soboto župani oziroma predstavniki 23 
pomurskih občin. Osrednja točka pogovora je bil osnutek 
pogodbe o izgradnji in obratovanju ter skupnem upravl
janju regionalnega sistema oskrbe prebivalstva s pitno 
vodo. Sprejeli so naslednje sklepe:

1. Osnutek pogodbe, ki so ga pomurske občine dobile z 
Ministrstva za okolje in prostor, je ustrezno korigiran in 
upošteva pripombe nekaterih občin. Prisotni župani in 
predstavniki občin so si enotni, da je tak osnutek ustrezna 
podlaga za podpis.

2. Občine na levem in desnem bregu Mure so v zvezi s 
projektom izgradnje in obratovanja ter skupnega upravl
janja sistema oskrbe s pitno vodo Pomurja enotne in pro
jekt podpirajo. Storile bodo vse potrebno, da od občinskih 
svetov pridobijo soglasja za podpis pogodbe.

3. Župana Mestne občine Murska Sobota Antona Štihca 
pooblaščajo, da pridobi stališča županov občin, ki niso bili 
na seji (Radenci, Hodoš, Sv. Jurij in Lendava).

4. Župana Mestne občine Murska Sobota Antona Štihca 
pooblaščajo, da organizira čimprejšnji skupni podpis

oziroma sopodpis pogodbe tudi s strani novega resornega 
ministra.

S tem dogovorom so pomurski župani odgovorili vladi, 
da bodo opravili vse aktivnosti, da se bo uresničevanje 
enega največjih projektov v zgodovini Pomurja resnično 
lahko začelo.

Darovali kri skupaj z vojaki

11. novembra so se pripadniki enot, ki imajo sedež v Vo
jašnici Murska Sobota, udeležili krvodajalske akcije v 
Splošni bolnišnici Murska Sobota v Rakičanu. K akciji jih je 
pozvalo Območno združenje Rdečega križa Murska Sobo
ta.
Pripadnikom Škorpijonov - 76. protioklepne čete SV pod 
poveljstvom stotnika Dušana Lazarja so se pridružili še pri
padniki enote Vojašnice Murska Sobota ter Centra za us
posabljanje SV iz Vipave. Istega dne so se prostovoljnega 
darovanja krvi udeležili še zaposleni iz soboške Tovarne 
kovinskega orodja z direktorjem Alojzem Bokanom ter iz 
Agroservisa, Pomgrada in služb Mestne občine Murska 
Sobota.

Izmed zaposlenih na MO M. Sobota je kri daroval tudi 
Stanislav Wolf

Pohvala za zgodbico Hrast debelinko

Na Cicidojevem nagradnem natečaju za otroška glasila je 
pohvalo za celotno podobo prejela knjižica - zgodbica 
Hrast debelinko, ki so jo pripravili in izdali v enoti 
Gozdiček Vrtca Murska Sobota. Vsa glasila, prispela na 
natečaj, so razstavljena v Cankarjevem domu v Ljubljani, 
avtorjem pa so podelili priznanja in nagrade.
Otroci Lidija, Naja, Maruša, še ena Maruša, Manja, Tajda, 
Žan, Špela, Megi, Zarja in Žiga so oblikovali zgodbo, ki jo 
je zapisala njihova vzgojiteljica Lidija Tratnjek. Številne 
risbice so narisali Filip, Tisa, Alja, Alen, Ingo, Patrik, Niko, 
Tjaša, Nino, Kaja in Marko, uredila pa jih je pomočnica vz
gojiteljice Valerija Adamič. Ob pomoči staršev je nato 
nastala lična knjižica, ki opisuje eno največjih dreves v 
soboškem mestnem parku. Zgodbica Hrast debelinko je 
izšla v 250 izvodih.
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GASILCI PRI ŽUPANU

Kmalu po nastopu nove dolžnosti je posebna delegacija 
gasilcev iz Mestne občine (MO) Murska Sobota obiskala 
župana Antona Štiheca. Predsednik Gasilske zveze (GZ) 
MO Murska Sobota Štefan Barbarič, poveljnik zveze Franc 
Olaj, tajnik Jože Rituper in Anton Gomboc, poveljnik 
Gasilskega društva Murska Sobota, so župana seznanili z 
aktivnostmi, ki so jih  pripravili v oktobru - mesecu 
požarne varnosti, dotaknili pa so se tudi gasilske prob
lematike v lokalni skupnosti, obenem pa so mu predstavili 
program delo in plan nabave opreme do leta 2009. Ses
tanku je prisostvoval tudi poveljnik Občinskega štaba 
Civilne zaščite v MO Murska Sobota Stanislav Wolf.

Župan, ki je prvi odgovoren za zagotavljanje požarne 
varnosti v lokalni skupnosti, je gasilcem tudi v prihodnje 
obljubil moralno in v okviru svojih pristojnosti tudi mate
rialno podporo, zavedajoč se bremena, ki ga županom 
nalaga zakon o lokalni samoupravi.

POŽARA NA KMETIJAH

Vsebinski poudarek letošnjih vaj ob mesecu požarne 
varnosti je bil požar na kmetiji. Zato so se tudi v Gasilski 
zvezi (GZ) Mestne občine (MO) Murska Sobota odločili za 
pripravo in izvedbo dveh vaj s takšno vsebino v Markišav
cih in Bakovcih.

Kot je povedal poveljnik GZ MO Murska Sobota Franc 
Olaj, kmetiji Borisa Gumilarja iz Markišavec in Franca 
Lukača iz Bakovec nista bili izbrani naključno, temveč 
zaradi svoje velikosti v svojem okolju pomenita tudi veliko 
požarno ogroženost.

Namen vaje - preveriti tiho alarmiranje operativnega 
članstva posameznih društev, izmeriti intervencijski čas 
prihoda enot na potencialno požarišče, kakor tudi iz prve 
roke preveriti vodenje intervencije, je bil na obeh lokaci
jah dosežen. Olaju kot poveljniku gasilcev v soboški obči
ni se nehote zastavlja vprašanje, kako bi bilo na tako za
htevnih kmetijah ob resničnih intervencijah. Zato predla
ga, da se bodo morali gasilci sestati in se izreči, kako bodo 
to svoje poslanstvo opravljali v prihodnje. Vložki velikih 
sredstev v gasilstvo po drugi strani niso dovolj, če pa po

GASILCI MED MALČKI V VRTCIH

Med pomembnimi aktivnostmi v oktobru - mesecu 
požarne varnosti so tudi obiski gasilcev med svojimi 
nasledniki - malčki v otroških vrtcih.

Enega takih so pripravili tudi gasilci iz PGD Rakičan, ki so 
mlade seznanili z različnimi načini gašenja požarov. Pri 
tem so mladim povedali, da je za gašenje začetnih požarov 
najbolj priročen in najučinkovitejši prenosni gasilni aparat. 
Poveljnik soboške gasilske zveze, ki je član rakičanskih 
gasilcev, jih je tudi seznanil s potencialnimi nevarnostmi za 
nastanek požara.

Gasilci so jim  razkazali tudi vso razpoložljivo gasilsko 
tehniko, za vse pa je bil najbolj zanimiv gasilski avto.

drugi strani nekateri posamezniki ne čutijo odgovornosti 
za delovanje v gasilskih vrstah.

Na obeh vajah je bilo na koncu z namenom predstavitve 
opreme za gašenje in reševanje nevarnih snovi aktivirano 
še GD Murska Sobota. Na vaji so sodelovale še enote za 
reševanje in enota PMP Nemčavci ter OŠ CZ MO Murska 
Sobota.

15



DROBIR številka 43

10. letna konferenca PDK
VPLIV USTVARJALNOSTI NA KAKOVOST

Pomursko društvo za kakovost (PDK) pri Gospodarski 
zbornici Slovenije (GZS) - Območni zbornici za Pomurje je 
letos pripravilo jubilejno, 10. letno konferenco. Društvo, ki 
je bilo ustanovljeno leta 1993 in povezuje ter združuje 
strokovnjake kakovosti, pripravlja izobraževanja ter 
strokovna srečanja, neprecenljivo vlogo pa je odigralo 
tudi na področju certificiranja pomurskih podjetij. Danes 
se lahko regija pohvali s 63 veljavnimi certifikati, nekatera 
podjetja jih  imajo več.

Na jubilejno konferenci se je z referati predstavilo 12 
predavateljev, večina iz domače regije.

Konferenci je med drugim prisostvoval tudi predsednik 
GZS mag. Jožko Čuk, ki je bil slavnostni govornik, zbrane 
pa je pozdravil še župan Mestne občine Murska Sobota 
Anton Štihec.

Tradicionalno priznanje društva - zlati znak kakovosti je 
prejela Skupina KG Rakičan, zahvalo za dolgoletno ustvar
jalno in prizadevno delo v upravnem odboru društva pa so 
namenili Editi Rituper iz Vzajemne. Devetim 
posameznikom in petim podjetjem so izročili tudi priz
nanja GZS - Območne zbornice za Pomurje za najboljše 
inovacijske dosežke v preteklem letu. Med drugim so 
bronasta priznanja dobili tudi Mirko Slatenšek, Stanko 
Lovrenčec in Leon Kramberger iz soboške družbe ICL za in
ovacijo avtomatskih drsnih požarnih vrat El 30 panik ter 
Jože Pavlinjek in Alojz Bertalanič iz podjetja Inoks Čer
nelavci za elektro poliranje nerjavečih cevi.

1. december -  dan boja proti aidsu
ALI ME SLIŠIŠ?

Med tistimi, ki so se ob 1. decembru - svetovnem dnevu 
boja proti aidsu aktivno vključili v dogajanje v mestu, je 
bil tudi letos Mladinski informativni in kulturni klub 
(MIKK) Murska Sobota, tamkajšnji zavod za zdravstveno 
varstvo in območno združenje Rdečega križa.

Pred restavracijo Zvezda v središču mesta so mladi tudi 
letos postavili informacijsko stojnico, s katere so mi
moidočim brezplačno ponujali informativno gradivo o 
kugi 20. in 21. stoletja, jim delili rdeče pentlje in kondome.

Slogan letošnje akcije je bil "Ali me slišiš?" Da tudi naša 
pokrajina pred to boleznijo ni imuna, pove podatek, da so 
trije ljudje zaradi aidsa že umrli, samo letos pa se je do 
konca septembra na novo okužilo šest ljudi.

TEDEN PROMETNE VARNOSTI

V paleto aktivnosti tedna prometne varnosti so v organi
zaciji Mestne občine Murska Sobota in pri njej delujoči 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu tudi letos 
zaprli del Slovenske ulice.

Namesto avtomobilov so na njih bili najmlajši, ki so z 
risanjem s kredami na asfalt opozorili na vse gostejši 
promet tudi v našem mestu. Še več: tudi njihovo gibanje 
po pločnikih in vožnja po kolesarskih stezah sta zaradi 
parkiranih avtomobilov čestokrat ovirana ali celo nevarna.
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NARAVA DAJE -  DIJAKI USTVARJAJO

Jesen je čas, ko narava zaključuje rastni ciklus in nas ob
daruje z mnogimi darovi - To je čas trgatve, druženja in 
petja.

Vsakoletna jesenska razstavo, letos že 8. po vrsti, s katero 
dijaki Srednje kmetijske šole (SKŠ) v Rakičanu skušajo 
opozoriti na bogastvo jesenskih plodov ter na niz svojih 
projektov v okviru razvoja podeželja in turizma pri prak
tičnem in strokovnih predmetih ter podjetniškem prak
tikumu, se je tudi letos pokazala v vseh svoji veličini.

Ob plodovih jeseni so posebno mesto dali tudi cvetju. To 
pa zato, ker so na šoli v letošnjem šolskem letu po dolgih 
letih prizadevanj prvič vpisali 18 dijakov v izobraževanje 
po programu vrtnarski tehnik. Zato so se povabilu, da 
postavijo cvetlične aranžmaje, odzvali nekateri pomurski 
vrtnarji, med njimi je bilo kar nekaj nekdanjih dijakov šole.

Tudi poslovni partnerji, ki so jih povabili na razstavo - ob 
njih pa so čez teden gostili tudi upokojene delavce šole, 
šolske svetovalce, osnovnošolce in malčke iz vrtcev, so se 
lahko na stojnici dijakov v okviru predmeta turizma na 
kmetiji in gospodarskega poslovanja okrepčali z vrsto do
mačih dobrot. Spoznali pa so lahko tudi druge novosti na 
šoli: učno-sprostitveni poti se bo kmalu pridružila 
pedološka pot z razširjenim zeliščnim vrtom, šolsko mete
orološko postajo, pedološko jamo ...

Modna revija sekciie tekstilcev

Pri obrtni zbornici Murska Sobota deluje tudi sekcija 
tekstilcev, ki je v kavarni hotela Diana pripravila osmo 
modno revijo. "Bodimo lepi vedno in povsod!" je bilo 
letošnje geslo, domiselne kreacije pa so številnim obisko
valkam in obiskovalcem predstavile manekenke modne 
agencije Tatjane Tutan. Sodelovale so tudi dijakinje Sred
nje poklicne in tehniške šole iz Murske Sobote.

L. Klar

MALE PASEMSKE ŽIVALI NA OGLED TUDI 
LETOS

Blizu 50 članov Društva gojiteljev pasemskih malih živali 
je v prostorih I. soboške osemletke tudi letos pripravilo 
tradicionalno, 18. razstavo pasemskih malih živali.

Na hodnikih šole je bilo v dveh dneh na ogled več kot 
600 živali, ki jih gojitelji delijo v štiri sekcije: kunci, perut
nina, golobi in morski prašički.

Predsednik društva Franc Glažar

Kot je povedal Frane Glažar, predsednik društva, ki to 
dolžnost opravlja že 13 let, je osebno zelo zadovoljen, da si 
razstavo vsako leto v tako velikem številu ogledajo obisko
valci, zlasti mladi, po drugi strani pa ponosen tudi na svoje 
člane in njihove družinske prijatelje, ki mestu ponujajo tako 
enkratno priložnost za seznanitev z različnimi živalskimi 
vrstami. Ni pa pozabil omeniti, da dajejo njihovi društveni 
razstavi že vrsto let poseben pečat malčki iz soboških 
vrtcev, ki na temo živali pripravijo likovno razstavo.

Uspešni pa so tudi na tekmovalnem področju. Lansko 
leto so se namreč okitili z društveno zmago slovenskega 
super pokala v kategoriji kuncev, v prvi polovici novembra 
pa so uspešno nastopili na evropski razstavi v Pragi na 
Češkem. Tudi letošnja razstava je bila ocenjevalna, saj so 
ocenjevalci sodniškega zbora za male živali Slovenije oce
nili prav vse razstavljene živali.
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MLADI ZA NAPREDEK POMURJA

Zaradi izrazito neugodne izobrazbene, še bolj pa za
poslitvene strukture v severovzhodni Sloveniji, je 
murskosoboški Regionalni center Zveze za tehnično kul
turo Slovenije (RC ZTKS) skupaj s številnimi soorganizator
ji v hotelu Diana v Murski Soboti tudi letos odprl festival 
Mladi za napredek Pomurja.

Namen tridnevnega srečanja mladih z gospodarstveniki, 
predstavniki javnih zavodov in drugih inštitucij je pospeši
ti komunikacijske kanale med njimi ter mladim odpreti 
vrata v pomurska podjetja. Torej jih iz prve roke seznaniti 
z izobraževalnimi (dijake) in zaposlitvenimi možnostmi 
(študente).

Pomemben del festivala, ki po štirih letih že prerašča 
lokalne okvire, je bila tudi letos razstava ustvarjalnosti 
mladih, na katerih so se v zaokroženih celotah s praktičn
imi ustvarjalnimi deli oziroma svojimi izobraževalnimi 
programi predstavile domala vse pomurske osnovne in 
srednje šole.

Med bodočimi iskalci zaposlitve pa je imel tudi letos 
glavno težo študentski forum, to je srečanje pomurskih 
podjetij s študenti. Predstavilo se je 16 razvojno najbolj 
naravnanih podjetij in institucij.

Na slavnostni akademiji festivala je organizator RC ZTKS 
letos prvič podelil nazive Raziskovalna šola. Po posebnem 
natečaju je priznanja prejelo šest šol, med njimi tudi OŠ II 
Murska Sobota.

DOBRODELNA AKCIJA ZA NOV KOMBI

Soboški Lions klub je v sodelovanju z naraščajniki - člani 
Leo kluba in Osnovno šolo IV v nakupovalnem središču 
BTC v Markišavcih pripravil dobrodelno akcijo za zbiranje 
prostovoljnih prispevkov za nakup novega kombija za pre
voz učencev, ki jih je življenje zaznamovalo kot drugačne 
od svojih vrstnikov.

Ker je dosedanji kombi za prevoz učencev iz raznih kra
jev Pomurja, ki poti v šolo ne zmorejo z javnimi prevozni
mi sredstvi, že odslužil, si šola prizadeva za nakup novega 
tovrstnega vozila. Učenci šole so se vsem darovalcem zah
valili s svojimi izdelki, dogajanje pa so z nastopi popestrili 
člani otroške folklorne skupine iz Porabja in pevka Regjna.

Prireditev je sovpadala s praznovanjem 40. obletnice OŠ IV.

PLEMENITA POTEZA

Letos se je mestna občina odloči
la, da bo denar, ki bi ga porabili za 
božične in novoletne voščilnice 
poslovnim partnerjem, namenili 
prav za nakup vozila za četrto os
novno šolo. Gre za približno 100 
tisoč tolarjev. Poteza je toliko bolj 
hvalevredna, ker bodo kombi bolj 
kot otroci iz mestne občine potre
bovali tisti, ki ne živijo na njenem 
območju. A dobrodelnost ne 
pozna meja, še najmanj občinskih.
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Po nekaj letih v središču mesta ponovno 

gradbeni žerjavi

POSLOVNI OBJEKT NA KOCLJEVI

Na gradbišču v Kocljevi ulici v Murski Soboti, v 
neposredni bližini Pokrajinske in študijske knjižnice (PIŠK), 
so v začetku decembra položili temeljni kamen za gradnjo 
poslovnega objekta, velikosti 1.800 kvadratnih metrov 
poslovnih površin s 1.100 kvadratnih metrov veliko 
garažno hišo.

Kot napoveduje investitor in izvajalec gradnje - grad
beno podjetje SGP Pomgrad, bo novi objekt vseljiv avgus
ta prihodnje leto. Objekt bo namenjen predvsem prodaji 
na trgu, čeprav ima polovica prostorov že znanega lastni
ka. Cena kvadratnega metra poslovnih prostorov v 
pritličju bo od 2.000 do 2.500 evrov, v nadstropju pa za 
približno polovico manj. Za posamezno parkirno mesto pa 
bo potrebno odšteti 8.000 evrov.

Temeljni kamen so položili župan Mestne občine Murska 
Sobota Anton Štihec, direktor SGP Pomgrad Tadej Ružič in 
član uprave NKB Maribor Matjaž Kovačič.

Z odprtjem novega objekta bodo končno na voljo tudi 
parkirna mesta, ki so pod objektom PIŠK, obe garažni hiši 
pa bosta med seboj povezani.

Tako naj bi podoba okrog knjižnice dobila dokončno 
podobo. Med objektom PIŠK in bodočim poslovnim objek
tom bo namreč do mestne galerije urejeno območje za 
pešce, tam pa naj bi na novo uredili tudi mestni trg.

TEREZIJIN SEJEM MOTILO SLABO VREME

Sejemske tradicije ne more zmotiti niti slabo vreme, bi 
lahko rekli za letošnje Trejzino senje v središču mesta. 
Čeprav vreme več kot 200 ponudnikom in več tisoč 
obiskovalcem ni bilo ravno naklonjeno, bi zopet lahko de
jali, da je sejem bil živ.

Raznovrstna ponudba blaga - od tekstila in obutve do 
suhega sadja, lectovih izdelkov in suhe robe, nekaterih ni 
posebej zanimala, druge pač. Zato so se prvi rajši zadržali 
ob številnih stojnicah s hrano in pijačo, večina pa si je to 
privoščila tudi iz druge skupine obiskovalcev, le da so pred 
tem kupili načrtovano ali pa nekaj povsem naključnega. 
Pri večini še drži rek, da ima kupljeno blago na sejmu 
posebno veljavo.

Geza Grabar
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TRIO ARCADIA

Med vrhunske nastope interpretatorjev slovenske in sve
tovne klasične glasbe lahko brez zadržkov uvrstimo tudi 
Trio Arcadia. To je zasedba, ki združuje izvrstne akademske 
glasbenike. Poleg dveh slovenskih umetnikov (Gorjan 
Košuta, violina in Miloš Mlejnik, violončelo) igra v zasedbi 
še nemški pianist Rainer Gepp.

Že četrt stoletja nastopajo v prestižnih dvoranah vseh 
kontinentov sveta. Posvečajo se glasbei različnih stilnih 
obdobij, posebno pozornost pa so vzbudili z izvedbo manj 
znanih romantičnih klavirskih triov. Njihovi letošnji natopi 
so ob 25. letnici skupnega umetniškega dela posvečeni še 
100. obletnici smrti z njihove strani zelo pogosto interpre
tiranih del skladatelja Antonina Dvoraka.

MOŠKRIČEVA IN ŠTEVANEC 

PREDSTAVLJATA

Pokrajinska in študijska knjižnica (PIŠK) Murska Sobota 
in Podjetje za promocijo kulture Franc-Franc sta v pros
torih knjižnice pripravila zanimiv literarni večer s pred
stavitvijo novih knjig Lojzeta Števaneca in Marjane 
Moškrič.

Slednja je predstavila že svoje četrto delo za mlade - 
Pravljica o belem in črnem, upokojeni zdravnik Zdravilišča 
v Radencih pa je na satiričen način zapisal zgodbe s svoje
ga delovnega mesta - Zgodbe iz ordinacije.

HIŠA UMETNIKOV BAŽATO

Zadnja, 6. razstava v Pomurskem akademskem centru 
(PAC) je bila tudi letos razstava figuralik iz Hiše umetnikov 
Bažato s Krasa.

Čeprav omenjena hiša, ki je urejena v prostorih nekdan
je stražnice, deluje od sredine 90. let prejšnjega stoletja in 
obsega več kot 300 vrhunskih umetniških del, so se tokrat 
predstavili trije akademski slikarji, in sicer Živko Marušič, 
Marija Vrenka in Silvestra Plotajsa-Sicoa.

Hiša umetnikov Bažato je dobesedno vredna tega imena, 
saj gostoljubno ne sprejema le likovnih ustvarjalcv ra
zličnih generacij in izraznih opredelitev na likovnih 
kolonijah, temveč pripravlja tudi mednarodna srečanja ter 
razstave.

PIANIST DAVID TETIČKOVIČ

V soboškem klubu PAC je gostoval 18-letni pianist David 
Tetičkovič iz Kobilja.

Dijak 4. letnika Srednje glasbene in baletne šole v Mari
boru ima za sabo uspešno glasbeno pot. Že kot os
novnošolec je na regijskem tekmovanju mladih glas
benikov Štejerske, Koroške in Prekmurja v disciplini klavir 
prejel srebrno plaketo.

Soboškemu poslušalstvu se je predstavil z delom 
Beethovena, Gartoka, Rahmaninova, Liszta in drugih.
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Mladinski pisatelji v Murski Soboti
VEČERNICA SLAVKU PREGLU

Mesto je na dvodnevnem srečanju Oko besede znova 
gostilo slovenske mladinske pisatelje. Udeležilo se ga je 
več kot 50 slovenskih literarnih piscev, ki ustvarjajo za 
otroke in mlade, ter blizu 30 strokovnjakov za mladinsko 
književnost s slovenskih fakultet in bibliotekarskih 
strokovnjakov za mladinsko književnost.

V program srečanja je sodil tradicionalen obisk po
murskih osnovnih in srednjih šol ter simpozij, ki ga 
pripravlja revija Otrok in knjiga, tokrat z naslovom Struk
tura junaka v mladinski književnosti.

Na njem so med drugim sprejeli izjavo, v kateri so ne
davne napade društva Državljanska pobuda za šolo po

Murska Sobota: evropski trienale male 

plastike
PREPOROD STATUETE

Galerija iz Murske Sobote je po treh letih ponovno 
dočakala svoj največji kulturni dogodek - evropski trienale 
male plastike. Pod naslovom Preporod statuete se bo na 
njem do konca leta predstavilo devetindvajset umetnic in 
umetnikov iz 24 držav, od tega dva iz Slovenije.

Tradicija male plastike v pomurskem središču je dolga in

meri človeka, v katerih člani omenjenega društva kritizira
jo izbor knjig za branje v šolskih in obšolskih dejavnostih, 
označili za nesprejemljive. V izjavi so zapisali, da predlaga
jo strokovno in tehtno razpravo o primernosti del in se za
vzemajo za ustvarjalno svobodo pisateljev.

Vrhunec srečanja je bil tudi letos podelitev letošnje 
večernice - nagrade Večera za najboljše otroško in 
mladinsko literarno delo v minulem letu. Med 117 sloven
skimi mladinskimi literarnimi deli, kolikor jih je izšlo lan
sko leto, jo je za delo Srebro iz modre špilje dobil pisatelj 
Slavko Pregl.

Slavnostna podelitev s priložnostnim kulturnim pro
gramom je potekala v grajski dvorani. Nagrajencu je česti
tal tudi župan soboške občine Anton Štihec, v kulturnem 
programu pa so z branjem odlomkov del, ki so se uvrstila 
v finale izbora za večernico, med drugim nastopili tudi 
učenci Osnovne šole I Murska Sobota.

pestra. Mesto je namreč vse od leta 1973 do 1991 gostilo 
mednarodni, Jugoslovanski bienale male plastike. Potem 
se je manifestacija zaradi razpada države preusmerila v 
evropski kulturni prostor.

10. mednarodni bienale male plastike je leta 1991 
pomenil zadnjo skupno predstavitev skulptur malih d i
menzij avtorjev iz vseh republik in pokrajin nekdanjega 
jugoslovanskega prostora. Hkrati pa je z gostujočimi ust
varjalci iz Avstrije, Italije in Madžarske že napovedal širšo 
mednarodno uveljavitev in tesnejšo vključitev v evropske 
tokove na področju kiparstva malih dimenzij.

Tako kot na prejšnjem je tudi na letošnjem trienalu 
poudarek na pratemi svetovne skulpture - statueti, torej 
majhnim človeškim figuram kot posamični podobi ali v 
skupini.

Umetniški direktor soboškega trienala male plastike 
2004, prof. dr. Christoph Brockhaus, sicer direktor Centra 
mednarodne skulpture v nemškem Duisburgu, je za 
tokratno izdajo trienala izbral blizu 50 del devetindva
jsetih umetnic in umetnikov iz 24 evropskih držav. V 
Mursko Soboto, ob tematsko in svetovno orientiranem 
trienalu v Fellbachu pri Stuttgartu je eden od dveh v 
Evropi preživelih trienalov sodobne male plastike, so jih 
predlagali kuratorji iz Španije, Italije, Estonije, Švedske, 
Nemčije in Slovenije. Franc Obal, v.d. direktorja soboške 
galerije, je iz Slovenije izbral dva umetnika, in sicer Bošt
jana Drinovca in Karmen Jazbec, oba iz Ljubljane.
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39. ULIČNI IN 3. SOBOŠKI TEK

Športna zveza Murska Sobota je v sodelovanju Z A tlet
skim klubom Pomurje PDZ in Združenjem atletskih so
dnikov oktobra pripravila kar dve zanimivi tekaški 
preizkušnji. Obe sta tradicionalni, vendar se po stažu ne 
moreta primerjati.

Odličja najboljšim je podeljeval tudi župan Anton Štihec.

Po mestnih ulicah je namreč mednarodni oktobrski tek 
potekal že 39. po vrsti, tako imenovani soboški tek ali 
kros pa je bil v rakičanskem parku na sporedu šele 3. leto.

Na uličnem teku je nastopilo 152 takmovalcev. Mladi so 
na krožni progi v dolžini 540 metrov tekmovali v štafet
nih tekih, člani in članice pa v posamični konkurenci. Pri 
slednjih sta obe zmagi odšli v Maribor, od domačih tek
movalcev sta se najbolj izkazala še pionirka Urška Mar
tinec, ki je bila med članicami četrta, Endre Gönter (oba 
AK Pomurje) je osvojil 8., Štefan Buzeti (ŠD Bakovci) pa 
10. mesto. V štafetnih tekih je II. soboška devetletka v 
teku mlajših učenk osvojila 3. mesto, med starejšimi 
učenkami pa so bile predstavnice OŠ I Murska Sobota 
druge, OŠ II Murska Sobota pa tretje.

V dijaški konkurenci je bila tako pri moških kot ženskah 
najboljša Gimnazija Murska Sobota. Z drugim mestom pri

dijakinjah so se izkazale tudi učenke Srednje zdravstvene 
šole (SZŠ) Rakičan in s tretjim Ekonomske šole. Dijaki SZŠ 
Rakičan pa so bili drugi.

Najboljše članice na teku v Rakičanu

Kros v parku rakičanskega dvorca pa je zaradi slabega 
vremena privabil le 82 tekačev. Prireditev je bila sočasno 
izbirna za sestavo občinske reprezentance za tradicional
ni zaključek jesenskih krosov - kros občinskih reprezen
tanc za pokale Dela.

V absolutni moški konkurenci so bili najboljši Endre 
Gönter (AK Pomurje), Slavko Kumek (ŠZ Gornja Radgona) 
in Štefan Fujs (AS Triglav), v ženski pa Olga Flisar Hol- 
cman (AS Triglav) pred Snježano Pertoci in Karmen Pirš 
(obe TS Radenska).

Ostali dobitniki odličij iz Mestne občine Murska Sobota: 
mlajši dečki - 3. mesto Tilen Štraus (OŠ II Murska Sobo
ta); mlajše deklice - 1. mesto Katja Vrdjuka (AK Pomurje); 
deklice - 1. mesto Silvija Prainer (OŠ II Murska Sobota); 
pionirke A - 1. mesto Urška Martinec (AK Pomurje), 2. 
mesto Nastja Novak (OŠ I Murska Sobota); starejše pio
nirke A - 1. mesto Alenka Horvat (AK Pomurje), 2. mesto 
Sara Tanšek (OŠ I Murska Sobota), 3. mesto Valentina 
Jerič (OŠ II Murska Sobota); starejši pionirji B - 1. mesto 
Primož Sreš (AK Pomurje), 2. mesto Jernej Ferčak (Sredn
ja zdravstvena šola); mlajše mladinke - 1. mesto Tina 
Kranjc (Srednja zdravstvena šola) in mlajši mladinci - 1. 
mesto David Horvat (AK Pomurje), 2. mesto Davor Gre- 
gorinčič (Srednja zdravstvena šola).

Na jesenskem krosu občinskih reprezentanc v Mariboru 
je ekipa Mestne občine Murska Sobota v skupnem 
seštevku osvojila 4. mesto, med posamezniki pa so najbolj 
izstopali: Urška Marinec, ki je bile med mlajšimi pionirka
mi A zmagovalka, Matej Fujs z 2. mestom med starejšimi 
pionirji A ter Primož Sreš (starejši pionirji B) in David 
Horvat (mlajši mladinci) - oba sta osvojila 3. mesti.

Geza Grabar
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VÖRÖŠU SVETOVNI REKORD

Jožetu Vöröšu, rojenemu Sobočancu, ki sedaj živi v 
Gornji Petrovcih, je septembra na ploščadi pred gradom v 
Murski Soboti uspel nenavaden podvig: 24 ur je nepreki
njeno kolesaril na monociklu na krožni, 60-metrski progi.

S tem je neuradno postavil svetovni rekord v maraton
ski vožnji na čas. S kolesarjenjem je pričel ob 12. uri in jo 
ob enakem času naslednjega dne tudi sklenil. V tem času 
je prevozil kar 2.391 krogov, kar skupaj pomeni nekaj 
manj kot 144 kilometrov. V tem času seveda ni niti enkrat 
samkrat sestopil s kolesa.

Pred gradom ga je bodrila množica prijateljev ter 
naključnih obiskovalcev in radovednih gledalcev in vsi so 
uspeh temu vztrajnemu športniku, ki je doslej z monocik
lom dosegel številne "daljinske" in "višinske" rekorde, iz 
srca privoščili.

TUDI PROFESOR TITAN MESTU PODARIL 

NOV REKORD

V evropski projekt Dan brez avtomobila (22. september), 
v katerega se že nekaj let z nizom prireditev aktivno 
vključuje tudi Mestna občina (MO) Murska Sobota oziro
ma občinsko središče, je bil letos še posebej pomemben.

75-letni upokojeni profesor telesne vzgoje Evgen Titan s 
Kocljeve ulice v Murski Soboti se je namreč z ekstremno 
akrobatsko vzvratno vožnjo vpisal v Guinessovo knjigo 
rekordov. Sedeč na posebej prirejenem sedežu na krmilu 
zložljivega kolesa znamke Rog in obrnjen v nasprotno 
smer od smeri vožnje je namreč prevozil razdaljo med 
hotelom Diana in restavracijo Zvezda na Slovenski ulici v 
dolžini 250 metrov. Za omenjeno pot je porabil vsega 55 
sekund in 45 stotink, v povprečju je vozil 16,15 kilometra. 
Vse je izmerila in zapisala posebna strokovna sodniška 
komisija.

S tem je presegel rekord, ki ga je dosegel na kolesarskem 
maratonu v Moravskih Toplicah, ko je na cesti med Mart
janci in Noršinci 500 metrov dolgo razdaljo prevozil s 
povprečno hitrostjo 12,16 kilometra na uro. Letos ima za 
sabo tudi dva daljinska rekorda: konec avgusta je na kole
sarskem maratonu v Radencih nepretrgoma vzvratno vozil 
1.200 metrov, nekaj dni zatem pa na podobni prireditvi v 
Moškanjcih pri Ptuju 1.530 metrov. Kot napoveduje načr
tov in optimizma vedno poln profesor Titan, bo skušal pri
hodnje leto podvig ponoviti na športnem letališču v Raki
čanu z zavezanimi očmi.
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Društvo paraplegikov Prekmurja in Prlekije odprlo nove prostore

Poslej bo veliko lažje
Kot smo že poročali v septembrski številki, si je 

Društvo paraplegikov Prekmurja in Prlekije (DPPP) vse 
od svoje ustanovitve, to pa sega 25 let nazaj, med 
drugim prizadevalo tudi za lastne društvene prostore, 
ki bi bili povsem prilagojeni njihovim potrebam.

Ta velika želja se jim je naposled uresničila. Kaj nova 
pridobitev pravzaprav pomeni, najbolj vedo invalidi 
sami.

Matija Merklin, Vidonci: "Končno smo dočakali trenutek, 
ki je za naše člane pomemben mejnik. V novih in za naše 
potrebe povsem prilagojenih prostorih se bomo lahko 
srečevali v še večjem številu, ne bo težav s parkiranjem, pa 
tudi naši delovni prostori na okrog 120 kvadratnih metrih 
nam omogočajo, da bomo lahko hkrati izvajali več pro
gramov: od socialnih in družabnih do izobraževalnih in 
športnih.

Osebno se mi zdi pomembna tudi računalniška oprema, 
ki jo bomo dobili, saj se bo večina naših članov - čez 70 
nas je, lahko prvič srečala tudi s tem novim medijem. 
Resnično sem vesel, da smo s skupnimi močmi uspeli 
izpeljati projekt, o katerem smo vsi sanjali. Brez Mestne 
občine Murska Sobota in Zveze paraplegikov Slovenije se 
danes tukaj ne bi veselili, zato obema še enkrat - iskrena 
hvala."

Jolanda Hari, Križevci: "Ker sem redno prihajala tudi v 
dosedanje društvene prostore v Ulici arh. Novaka, bom v 
nove s toliko večjim veseljem. Ker je naš društveni dom 
lociran na obrobju mesta, bo za nas toliko lažje. Izognili se 
bomo gostemu mestnemu prometu, pa tudi težav s parki
ranjem več ne bo. Sama sem v okviru društva aktivna v 
sekciji ročnih del, zato sem vesela, da smo lahko danes ob 
tej priložnosti svoje izdelke članice sekcije tudi razstavile.

Prav počaščena in presenečena obenem sem bila, ko smo 
me v društvu izbrali, da sem imela čast prerezati 
otvoritveni trak."

Leon Jurkovič, Stanetinci: "Kot podpredsednik prek
mursko-prleškega društva invalidov sem izjemno vesel 
novih prostorov in menim, da je to na poti našega še 
kakovostnejšega dela za invalide z obeh bregov Mure 
pomemben mejnik. Ponosen sem, da smo ob pomoči 
soboške občine in naše nacionalne zveze uspeli zgraditi 
objekt, o katerem lahko prenekateri slovenski invalid v 
drugih pokrajinah le sanja. Veselim se snidenj s svojimi 
prijatelji iz drugih koncev, saj jim bodo bivalni prostori v 
zgornji etaži objekta omogočili, da se bodo lahko med 
nami zadržali tudi nekaj dni.

Društveni prostori, ki bodo za večino nas poslej lažje 
dostopni, bodo zaenkrat odprti po starem urniku, torej ob 
ponedeljkih in četrtkih med 10. in 15. uro; če pa bodo 
narekovale potrebe, pa bomo morda dodali še kakšen dan 
v tednu."
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Veseli december 2004
Dragi otroci, spoštovani starši!

Koledar na steni nas opozarja, da je v zemeljsko kraljestvo prišla zima in skupaj z njo december - čarobni 
mesec prijetnih trenutkov, ko postavljamo smrečico, pripravljamo darila in se veselimo pričakovanja novega 
leta. Na tisoče drobnih snežink ustvarja bleščečo belino, na tisoče želja tke v decembru zlato pajčevino. 
Ujemite se tudi vi vanjo in naj se vam izpolnijo srčne želje!

Želimo vam veselo praznovanje in srečno novo leto! 
DPM M. Sobota

Petek, 24. in sobota, 25. december ob 16.30 - kino Park 
NEVERJETNI -  sinhronizirana risanka 
Organizator: Zveza kulturnih društev Murska Sobota 

Vstopnina: otroci in odrasli 800 SIT

Ponedeljek, 27. december ob 17. uri - grajska dvorana 
TRNJULČICA - gledališka predstava 
Nastopa: Gledališka skupina KUD Vitomarci 
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota 
Vstopnina: otroci vstop prost, odrasli 700 SIT

Torek, 28. december ob 16. uri - mestno središče pred NLB 
PRIHOD DEDKA MRAZA V MURSKO SOBOTO 
IN KONCERT D. KWASCHEN RETASHY 
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota

Sreda, 29. december ob 17.30 - grajska dvorana
PRAVLJICA O NOVOLETNI JELKI - zimska pravljica
Nastopa: klovnesa Eva Škofič Maurer
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota
Vstopnina: vstop prost
Podarja: Rdeči križ Murska Sobota

Četrtek, 16. december ob 16.30 - grajska dvorana 
PETER IN VOLK - predstava Sergeja Prokofjeva 
Nastopa Lutkovno gledališče Pika iz Lenarta 
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota 
Vstopnina: otroci vstop prost, odrasli 700 SIT

Ponedeljek, 20. december ob 17. uri - grajska dvorana 

HRESTAČ - baletna predstava 
Nastopa: Glasbena šola Murska Sobota 
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota 

Vstopnina: otroci vstop prost, odrasli 700 SIT

Sreda, 22. december ob 17. uri - grajska dvorana 
KROF - predstava pantomime
Nastopa: Gledališka skupina ONA-ON iz Murske Sobote 
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota 

Vstopnina: otroci vstop prost, odrasli 700 SIT

Četrtek, 23. december ob 17.uri - grajska dvorana 
ČAROVNIK IZ OZA - gledališka predstava 
Nastopa: gledališka skupina Osnovne šole IV iz M. Sobote 
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota 
Vstopnina: otroci vstop prost, odrasli 700 SIT

Petek, 24. in sobota, 25. december ob 16.30 - kino Park 
NEVERJETNI - sinhronizirana risanka 
Organizator: Zveza kulturnih društev Murska Sobota 

Vstopnina: otroci in odrasli 800 SIT

Ponedeljek, 27. decembra ob 17. uri - grajska dvorana 

TRNJULČICA - gledališka predstava 
Nastopa: Gledališka skupina KUD Vitomarci 
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota 
Vstopnina: otroci vstop prost, odrasli 700 SIT

Torek, 28. december ob 16. uri - mestno središče pred NLB 
PRIHOD DEDKA MRAZA V MURSKO SOBOTO 
IN KONCERT D. KWASCHEN RETASHY 
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota

Sreda, 29. december ob 17.30 - grajska dvorana
PRAVUICA O NOVOLETNI JELKI - zimska pravljica
Nastopa: klovnesa Eva Škofič Maurer
Organizator: Društvo prijateljev mladine Murska Sobota
Vstopnina: vstop prost
Podarja: Rdeči križ Murska Sobota
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MIKLAVŽEV SEJEM V VSEJ SVOJI VELIČINI

Dolgo in bogato tradicijo sejemskih dejavnosti v Murski 
Soboti potrjuje tudi miklavžev sejem, ki ga v središču 
mesta na god sv. Mikavža (6. decembra) pripravljajo že več 
kot sto let. Da je to največji sejemski dogodek v 
severovzhodni Sloveniji, vedo tako ponudniki in obisko
valci. Za povrh pa je omenjeni svetnik tudi farni patron 
soboške župnijske cerkve.

V duhu stare tradicije je bilo v Slovenski in Zvezni ulici 
ter na Trgu zmage tudi letos zelo živahno. Največ je k 
temu prispevalo več kot 300 ponudnikov na kramarskih 
stojnicah, ki so v največji meri ponujali tekstil in obutev 
ter suho robo in suho sadje. Nekaj pa je bilo tudi pred
stavnikov umetnostne obrti, največ lectarjev. Kot vsako 
leto so poseben čar sejemskemu dogajanju dodali gostin
ci, pri katerih so obiskovalci času primerno najraje pose
gali po kuhanem vinu in domačih klobasah.

Zadnja leta daje sejmu, ki ga skozi dan obišče tudi do 
deset tisoč obiskovalcev, poseben pečat tudi obisk sv. 
Miklavža s svojim spremstvom. Tudi letos so predvsem na
jmlajši lahko na svoj račun prišli kar dvakrat - dopoldan in 
popoldan.

Med številni humanitarnimi in nevladnimi organizaciji, 
ki so sejem izkoristili za prodajo in promocijo, so pestro 
dogajanje zaokrožili balonarji z miklavževimi balonarskimi 
leti.

Na osrednjem sejemskem odru v središču mesta pa je 
zbrane z živo glasbo ves dan zabavala trenutna najpopu
larnejša slovenska romska glasbena skupina - Halgato 
band.

Vse niti v organizaciji omenjene sejemske prireditve so 
tudi letos imeli predstavniki podjetja Komunala Murska 
Sobota in tamkajšnjega turističnega društva.
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BOŽIČEK ZOPET NA VLAKU

Na Grenlandiji imajo uradno Božičkovo 
pošto, v Prekmurju pa že 4. leto zapored 
Pütrin božičkov vlak. Ta je v dveh dneh 
tudi letos iz Murske Sobote do Hodoša in 
nazaj prepeljal najmanj 500 otrok, ki so 
jih spremljali starši ali drugi odrasli. 
Božiček jih je prijazno obdaril, tako njim 
kot njihovim spremljevalcem zaželel vse 
dobro v letu 2005 in jih že povabil na 
"svoj" vlak, ki bo v organizaciji turistične 
agencije Pütra s soboške železniške posta
je odpeljal tudi prihodnje leto.
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S I L V E S T R O V A N J E  N A  P R O S T E M

Kot že nekaj let zapored bomo tudi letos v Murski Soboti novo leto pričakali skupaj. Na povabilo župana silvestrovan
je na prostem pripravljajo Mestna občina Murska Sobota, Turistično društvo Murska Sobota in Klub prekmurskih štu
dentov. Tako bo zadnji dan v letu mestno središče zaživelo ob zvokih zanimivih glasbenih skupin, v novo leto pa bomo

stopili ožarjeni z veličastnim ognjemetom.

Prireditev bo v skladu s tradicijo na prireditvenem prostoru na Trgu zmage.

Program:
 20:15 - 21:45 —  Poslednji kongres 
 22:00 - 23:30 —  Peter Lovšin &  Španski borci 
 23:40 - 23:45 —  Nagovor župana
 23:50 -  00:00 —  glasbena skupina Plamen + odštevanje z moderatorjem 
 00:00 -  00:07 —  novoletni OGNJEMET 

do 02:00 —  glasbena skupina Plamen

Izvedbo SILVESTROVANJA so omogočili organizatorji:

MESTNA OBČINA MURSKA SOBOTA 
TURISTIČNO DRUŠTVO MURSKA SOBOTA 

KLUB PREKMURSKIH ŠTUDENTOV

in pokrovitelji:

ZVEZDA-DIANA Podjetje za turizem, gostinstvo in trgovino Murska Sobota d.o.o. 
 MEGRAS d.o.o.

GEO-VRTINA d.o.o.

Cestno podjetje Murska Sobota d.d.
SGP POMGRAD d.d.

GALEX d.d.
SAUBERMACHER - KOMUNALA d.o.o. 

Teniška šola JAKOPINA, Jernej Jakopina s.p. 
KG RAKIČAN d.d.

Regionalna razvojna agencija MURA d.o.o. 
Avtohiša KOLMANIČ & DOKL d.o.o.

Tenis center MEŠIČ, Mešič Marta s.p.
Reklamna agencija VIZIJA, Karmen Klar s.p. 

Tiskarna KLAR, Anton Klar s.p.
MIR Mesna industrija Radgona d.d.

Mrežni pomurski podjetniški inkubator, 
podjetje za pospeševanje podjetništva v Pomurju, d.o.o.

Športno rekreacijski center SPARTACUS 
AVTO ÖRI, Öri Ladislav s.p.
FERDINAND POSEDI d.o.o.

MURAFIN d.o.o.
VRTNARSTVO Murska Sobota d.o.o. 

Tesarstvo-krovstvo-stavbno kleparstvo BELEC Branko s.p. 
Night club FOGGIA Pušča

SKK Strojno ključavničarstvo in kovaštvo David ŠEBJAN s.p. 
ŽAREK Murska Sobota d.o.o.

Vzdrževalna dela na višini FORJAN Jože s.p.

Avtoelektrika Štefan KUPLEN s.p.
Tiskarstvo TAMAR Tanšek Romana s.p. 

Knjigovezništvo in okvirjanje slik ŽUPANEC Adolf s.p. 
VSEVED Izobraževalni center Janja PELKO s.p. 

Avtoprevoznik Rajko HOČEVAR s.p.
KMC MOTO CENTER Klekl Kristjan s.p.

EKING projektiranje in nadzor Esad Kalač s.p.

GOSTINSKA PONUDBA: ZVEZDA-DIANA Murska Sobota d.o.o.


